
REFERAF FRA ONSDAGSDAMERNES GENERALFORSAMLING FREDAG DEN 8.10.2023  
 

Referent: Maj-Britt Egedal 

1. Valg af dirigent Annie Gerner blev valgt til dirigent 

2. Komiteen aflægger beretning Dorthe aflægger beretning - se beretning på 

Onsdagsdamernes hjemmeside. 

I år er der kommet 15 nye medlemmer til 

Onsdagsdamerne – det er dejligt og velkommen til dem 

alle. 

3. Kassereren aflægger 

Onsdagsdamernes regnskab 

Kirsten Hausted gennemgik regnskabet for året 2023. 

Regnskab udleveres til alle tilstedeværende på 

generalforsamlingen. Der var ingen kommentarer til 

regnskabet. 

Det endelige regnskab pr. 31.12.2023 lægges på 

Onsdagsdamernes hjemmeside. 

4. Indkomne forslag Der var ingen indkomne forslag. 

5. Valg af komité og suppleanter. På 

valg Johanne Skaanes-Allo 

(modtager genvalg), Marijke 

Myhring (modtager genvalg) og 

Ingelise Guldsteen (indsat som 

suppleant og modtager ikke valg til 

komitéen).  

Genvalgt/valgt med klapsalver: 

- Johanna Skaanes-Allo  

- Marijke Myring 

 

Nyt medlem foreslået af komitéen og valgt med 

klapsalver: 

- Rikke Hemmingsen 

 

Valgte suppleanter med klapsalver: 

- Ingelise Guldsteen 

- Helle Britt Sparre 

6. Evt. 

- Hovborg turen v. Ingelise Guldsten  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Ny i onsdagsdamerne v. Kirsten 

Rosenkilde 

 

- Inge Frankfurt vedr. shortgame 

 

Ingelise fortalte om de nye planer for turen   

- Turen til Hovborg er ændret til Pejsegården pga. 

manglende enkeltværelser 

- Antal max 28 personer  

- Max handicap 40 

- Pris 1575 kr. per person i enkeltværelse 

- Der spilles Stenballegård søndag den 18.8.2024 og 

Horsens mandag den 19.8.2024  

- Der bliver mulighed for tilmelding via Golfbox i maj 

2024 

- Programmet for turen fremsendes senere 

 

Kirsten roste onsdagsdamerne og fortalte at hun har fået 

en god velkomst til onsdagsdamerne. 

 

Inge sagde tak til alle som har deltaget i Shortgame 

matchen og havde flg. kommentarer og spørgsmål: 

- Skal vi afvikle Shortgame en anden dag end onsdag 

evt. mandag? 

-  Deltagelse i jernladies – hvorfor siges der nej tak? 

- Inge opfordrede alle til positivt at deltage i Shortgame 

også selvom det måske ikke er det man er bedst til 

- Det samme gælder for Jernladies. 

 


